
Protokół nr 3/07 
z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu i Komisji Oświaty i Zdrowia 
odbytego w dniu 15.01.2007 r. godz. 1800 w Sali nr 12 przy Pl. Mickiewicza 2 w 
Ciepłowodach 
 
W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji i goście zaproszeni wg załączonej listy 
obecności. 
Program posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Rady Gminy, na wstępie poinformował 
radnych o zajętym stanowisku wobec 2 radnych Rady Gminy, którzy w ustawowym terminie 
nie złożyli oświadczeń majątkowych wobec których musiał zająć stanowisko zawarte w treści 
pism jakie radni otrzymali wobec czego utracili mandat radnego. 
Radny Sulima- podkreślił, że po dzisiejszych informacjach w gazecie Wyborczej i internecie 
stanowisko w tej sprawie jest rozbieżne. 
Przewodniczący Rady- wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy musiał zając takie stanowisko , jeśli 
orzeczenie prawników w tej sprawie będzie inne to problem będzie rozwiązany. Na dzisiaj z 
mocy ustawy wynika tak jak przedstawił, odczytał przepis ustawy w tej sprawie. 
P. Sekretarz- uzupełniła wypowiedź, informując, że jest to stary przepis z 2005 roku 
obowiązujący od nowych wyborów, o czym radni powinni wiedzieć. Poinformowała, że 
nazajutrz po 27 grudnia mandat radnego wygasł. 
Radny Giergiczny- zaproponował wprowadzenie na dzisiejszym posiedzeniu omówienie 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 rok. 
Przew. Rady- propozycja została przyjęta do omówienia w sprawach różnych porządku obrad. 
Ad. 1 
P. Skarbnik zapoznała zebranych z planowanymi dochodami w budżecie gminy na 2007 r. 
na bieżąco wyjaśniając wątpliwości i udzielając wyjaśnień na zadawane pytania. 
Kolejno omawiając dochody w poszczególnych działach 010, 020, 700, 750, 751, 752, 754, 
756. 
Uwag nie wniesiono.                                                      
                                                                                                              Przerwa 
 
                                                      Posiedzenie opuścił P. Sulima i P. Krawczyk 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poprosił o kontynuowanie tematu przez P. 
Skarbnik. 
P. Skarbnik- przedstawiła dochody w dziale 758, 852. 
P. Kozyra- zapytał czy to jest już ostateczna wersja subwencji oświatowej przyjętej w 
dochody. 
P. Skarbnik- odpowiedziała, że nie. 
P. Kozyra- czy zadłużenie z PKP przyjęte w dochody jest realne do ściągnięcia. 
P. Skarbnik- w 2006 roku były spłaty zadłużenia z PKP, które były przyjmowane w dochody. 
Ściągalność jest lepsza, jest to ryzyko ale wydatki są jakie są, a zapisy takie pozwalają na 
zapisanie ich. 
P. Wójt- wyjaśnił, że ściągalność w przypadku PKP jest lepsza. Jest to zapis ryzykowny po 
stronie dochodowej ale zapisy po stronie wydatkowej byłyby inne. Daje to realną szansę 
realizacji zapisanych wydatków. Budżet napięty po stronie dochodowej co ma istotny wpływ 
na realizację zapisów po stronie wydatkowej. Musimy zlecać dokumentację teraz, żeby 
cokolwiek zrobić później jeśli chodzi o inwestycje (Stary Henryków, Targowica) 



Są dywagacje co do przejęcia nieruchomości po PKP aby to przejąć i uzyskiwać dochody ale 
uważa, że należałoby wyegzekwować należności, które zalegają  a później przejęcie  
fragmentów, które będą korzystne. 
Przew. Rady- poruszył sprawę dochodów przyjętych z tytułu wpływów z eksploatacji, które 
mogą ulec zmianie. 
P. Wójt- deklarują wydobycie ponad 600 tys. ton, co daje szansę na to co zapisano w 
budżecie. 
Radna Gierlasińska – zapytała z czego wynikają różnice w stawkach. 
P. Skarbnik- stawki wynikają z przetargu. 
Radny Turyński- zapytał w kwestii przekazania                                                     budynków 
znajdujących się na byłej stacji PKP. 
P. Wójt- jest to sprawa trudna, sprawą problematyczną jest ustalenie zarządcy. 
Jeśli chodzi o te budynki, to oni chcieliby żebyśmy to przejęli a oni pomniejszyli by 
zadłużenie o tą kwotę. Z jego ustaleń wynika, że PKP nie ma prawa do tego, właścicielem jest 
skarb państwa. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono do dochodów. 
Ad. 2 
Przew. Komisji Rewizyjnej- przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 rok. 
Uwag nie wniesiono. 
Przew. Rady- przypomniał o opracowaniu planów pracy przez pozostałe Komisje. 
P. Doktor- zaprosiła wszystkich na otwarcie GOZ. Poinformowała, że stary lokal GOZ może 
być w dniu jutrzejszym przekazany. 
Radny Stelmach- złożył propozycję aby poszczególne działy w części wydatkowej projektu 
budżetu omówić na komisjach w/g właściwości zakresu pracy. 
P. Wójt- wyjaśnił, że dotychczasowa forma działania Komisji jest dobra, gdyż komisje 
opiniują materiały i przygotowują na sesję. 
Radny Turyński- poparł obecny tok pracy  komisji. 
Przew. Rady- poddał pod głosowanie propozycję wspólnych posiedzeń komisji, która została 
przyjęta przy 10 głosach za, 1 głosie przeciw. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął wspólne 
posiedzenie Komisji o godz. 2000. 

 
Protokołowała                                                          Przewodniczył 
Jadwiga Bartusiak                                             Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                Władysław Gluza 


